

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-05-27

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 12:09

§ 2 Närvarande ledamöter

Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Matilda Friberg, evenemangsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande

Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Emil Bertilson och Annie Ahrlin väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

§ 12, § 13 och § 14 läggs till och dagordningen fastställs därefter.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-05-21).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har arbetat med nollningen, se § 10. Annars har han skött löpande arbete.

Vice Ordförande

Vice ordförande har skött löpande arbete.

Kassör

Kassör har skött löpande arbete. Förhoppningsvis är diplomeringsarbetet färdigt innan veckans slut.

Sekreterare

Sekreteraren har skött löpande arbete och hållit den slutliga delen av casetävlingen.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har hållit i minigolfevent. SRL har spelat match.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har varit på möte med EDUC och diskuterat den kommande nollningen. Ett möte med JURO ska hållas på söndag. De ska även ha ett möte med institutionen rörande uppdraget som oberoende studentrepresentant.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har ordnat bilderna från vårbanketten och dessa ska läggas upp.

Näringslivsansvariga

Näringslivsansvariga har haft möte med ST-fackförbundet. De hade rimliga önskemål och näringslivsansvariga har skickat avtalsförslag och avvaktar nu svar från fackförbundet. De har även skickat ut preliminära datum kopplade till Stockholmsresan.

§ 9 Info: HHGS årsmöte

Årsmöte med HHGS.

Under resultatdispositionen för HHGS upptäcktes att det hade blivit fel på så vis att GAIUS vinst inte hade flyttats över till JF utan hade legat kvar hos HHGS centralt. Felet grundar sig på att pengarna disponeras mellan HHGS centralt och sektionerna. För att JF, som är en sektion, ska få sina pengar behöver de flyttas över från HHGS till JF som sektion. Felet åtgärdades.

Under mötet antogs en stadgeändring som innebär att alla projekt och föreningar ska vara möjliga att söka för alla. Detta ska ske genom att ansökningsprocessen hålls öppen. Dock ska

det finnas möjlighet att avvisa sökande, förutsatt att det är på saklig grund. JF berörs inte eftersom JF är en programsektion och inte ett projekt eller en förening.

Några mindre ändringar gjordes i alkoholpolicyn och festpolicyn. Numera krävs två festansvariga och en tidigare signering av ansvarsförbindelsen.

§ 10 Info: Nollningen

Det har uppstått problematik kopplat till nollningen då den ska börja 12 augusti, det vill säga tre veckor innan terminsstart. I vanliga fall sammanfaller starten av nollningen med inskrivningsdagen men eftersom nollningen börjar så tidigt i år kan inte inskrivningsdagen hållas som nollningen börjar. Alltså kan nollningen inte börja som normalt. Det har lett till oklarheter mellan N&FA och institutionen. Institutionen vill inte ha inskrivningsdag innan den 19 augusti eftersom reserver fortfarande antas fram till dess.

Ordförande och vice ordförande ska ha möte med N&FA och institutionen. Styrelsen och JF är enbart intresserade av att komma fram till en bra lösning som fungerar för alla.

§ 11 Info: Styrelsemöte under sommaren

Förslag på datum för sommarmötet ska hanteras och väljas.

§ 12 Diskussion: Återbetalning till diplomander

Som diskuterats under tidigare möten så låg budgeten för diplomeringen väldigt högt på grund av osäkerheter kopplade till hur mycket pengar som skulle betalas ut från diverse fonder för kostnaderna för diplomeringen. Som det ser ut kommer JF att gå med en liten vinst på knappt 6000 (5774). Dessa pengarna kommer återinvesteras i JF:s olika verksamheter och kommer komma medlemmarna till gagn.

§ 13 Info: Fjäderborgens

Fjäderborgens avtal kommer ändras. Tre banor kommer bokas istället för fyra som det varit tidigare.

§ 14: JF-önska

“Hej, mitt önskemål är en vattenkran till JF-rummet. Har hört att det är svårt att fixa men skulle det inte gå att få in en sådan maskin som finns nere vid vaktmästarna?”

Styrelsen håller med, men det är idag omöjligt med tanke på hur vattenledningarna är dragna i huset.

§ Övrigt

Inget övrigt tas upp.

§ Nästa möte

Någon gång under v. 27.

§ Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 13:06

Emil Bertilson

Emil Bertilson

Emil Bertilson (15 aug. 2024 20:33 GMT+2)

Annie Ahrlin

Annie Ahrlin

Annie Ahrlin (15 aug. 2024 08:17 GMT+2)